
 

Referat af forældrerådsmøde onsdag den 1 Marts 2023 
 

 

 

Dagsorden: 

1. Valg af ordstyrer 

a. Jan vælges til ordstyrer 

2. Valg af referent 

a. Sille vælges som referent (Mor til Isabell og Matteo) 

3. Godkendelse af dagsorden 

a. Dagsorden godkendt 

4. Nyt fra medarbejderne 

a. Mie er gået på Barsel i Villaen. 

b. Ida er ansat som barselsvikar 

c. Der bliver spurgt til status på sygdom blandt personalet i Villaen. Situationen er forbedret. 

d. Der er ikke umiddelbart nyt fra palæet. Den store udfordring er 3. klasserne, der er ved at være 

klubklar. Mange konflikter trækkes med fra klasserne.  

e. Palæet har haft ekstra mennesker pga. pædagogstuderende i praktik, hvilket har været dejligt 

f. Vi prøver at fastholde 3. klasser bl.a. med teater, badminton, just dance om onsdagen, Kahoot 

om fredagen. Men det er svært at fastholde dem, mange er selvbestemmer – tilbagevendende 

situation med 3. klasser efter jul 

g. Der bliver spurgt til mulighed for koloni  i efterårsferien for 3. klasser 2023. Jan nævner, det kan 

være svært at ”sætte hold”, da personalet selv melder sig til at være voksen på turen. Det 

foreslås, man kunne tage af sted 3 dage i stedet for 5. Afventer økonomi og praktik før der kan 

komme en afgørelse. Der skal højst sandsynligt søges midler via fond. 

h. Øen er en ekstra medarbejder indtil 17. Marts pga. pædagogstuderende i praktik. 

 

5. Nyt fra bestyrelsen 

a. Kommunen har indført nogle nye modeller bestyrelsen har været til intro om. 

b. Fremover forventes et årligt møde imellem forældreråd og skolebestyrelse. 

c. Bestyrelsen bliver bedt om at have fokus på overlevering imellem skole og KKFO. Jan er allerede 

opmærksom på det og har sendt forslag til ledelsesteamet. Der kommer input omkring emnet 



– bestyrelsen vil drøfte emnet og tage input med på næste møde. Fokus på kommunikation og 

vidensdeling. 

d. Medarbejder henstiller til at netværksmøde nogle gange ligger på andre tidspunkter, så det 

ikke altid ligger midt i børnetiden, tiden går fra børnene og personalet oplever tilbuddet til dem 

bliver ringere.  

6. Meddelelser 

a. KKFO - Aktuel Status 

1. Sidste møde var 26. september, da forrige blev aflyst pga. manglende fremmøde. 

2. Rikke er flyttet og kommer ikke tilbage 

3. Jeanette er langtidssygmeldt 

4. Majbørn: Ny kommunikation – direkte fra Jan i stedet for det håndteres af 

pladsanvisningen. Der på nuværende tidspunkt sendt 73 breve og 10 garantibreve.  Der 

har været rundvisning. Der er flere børn der går ud end der starter.  

Nye børn kan ønske om de vil på Villaen eller Øen.  

Der tales om fordele og ulemper ved at dele klasser imellem Øen og Villa 

Der tales om fordele og ulemper ved aldersintegreret fremfor hele årgange. 

Grundet de fysiske rammer som kommunen har stillet til rådighed, er det ikke muligt 

at lave fuld aldersintegration. Palæet er et stort sted for 0. klasser at skulle navigere i – 

når de kommer fra børnehaven. Det anses heller ikke som muligt at have hele årgange 

på hhv. Villaen og Øen, da der ikke er plads en hel årgang på Øen og Villaen. 

b. Regnskab / Budget 

1. Budget på ca. 17 mio. 

2. Bundlinjen -190.000. Primært overskridelser på vikar og beskæftigelse posten. 

3. Ved minus på 2% er der risiko for økonomisk handleplan 

4. Overskud på mere end 4% risikerer man at miste – Dog kan man søge om egne penge 

igen. Statistisk har 100% fået dem tilbage 

5. Der spørgsmål til det budget der er lagt for 2023, da det kun er på 11 mio. Jan følger op. 

6. Budgettet er på baggrund af 63 børn. Flere børn vil gøre en stor forskel. 

7. Underskuddet afvikles i nuværende budget. 

c. Mødeindkaldelse – afbud 

1. Det er sindssygt vigtigt at prioritere møderne for at få udbyttet af forældrerådet og 

styrke samarbejde samt viden. 



2. Afbud SKAL meldes! 

3. Vil taler om hvordan vi kan sikre bedre fremmøde til forældrerådsmøde samt 

forældremøde. 

4. Fremover prøver vi at holde forældrerådsmøde fra 17.00-20.30 (halv time kortere) 

d. IT & medier 

1. Forældrespørgsmål:  

1. Hvad er det pædagogiske formål ved iPad-spil alene? 

1. Der kan være børn der har særlige aftaler omkring iPad f.eks. pga. 

diagnoser 

2. Villaen har sendt info ud om det pædagogiske formål mht. it 

3. De kan spille alene, men være sammen om iPad’en, hvis de sidder 4 

om den og samarbejder og har interaktioner om blandt andet spillet 

osv. 

4. Forældre har oplevet at børn sidder alene med iPad uden andre. Det 

er ikke meningen. 

5. 3. klasser må kun have telefonerne om fredagen. 

6. Skolen og KKFO bør have en fælles it-politik 

7. Der opfordres til ure og telefoner tages om morgenen og afleveres om 

eftermiddagen. 

8. Der er et ønske om et skriv om it politik og pædagogisk formål 

 

e. Billeder af forældrerådet 

1. Billede af Aida K. Jallow og Sille Stefani-Avngaard sendt til Jan. 

f. Biodiversitet 

1. Lillegård er ikke optimal - alt for gold 

2. Forældreinput: 

1. Sendt mail med sted hvor der kan ansøges fond til mere biodiversitet i 

skolegården 

g. Børnemiljøvurdering 

1. Lovpligtigt – skal laves hvert andet år. 

2. Generelt er børnene glade for at gå her 

1. 204 ud 296 er enig i at de er glade for at gå her 



3. Der er nogle punkter 

1. De oplever andre driller 

2. De fleste oplever ikke de selv driller 

3. Det vurderes at meget få børn driller rigtig meget – hvis 

undersøgelsen skal stemme overens med svarene. Der kan være andre 

årsager til udfaldet på de 2 spørgsmål. 

4. KKFO opfordres til børneinterview, men det rykker desværre ved 

objektiviteten, da en børnegruppe kan påvirke hinanden og at det kan være 

svært at være ærlig når man sidder med pædagogen, som undersøgelsen på 

sin handler om. 

5. Handleplan 

1. se børnemiljøvurderingen  Børnemiljøvurdering | afs (aula.dk) 

h. Kvalitets- og support samtale – faglig dialog 

1. Skal ikke længere deltage i KIDS, da den pædagogiske kvalitet er tilfredsstillende ifm.. 

Undersøgelsen. Det har været en stor investering og taget mange ressourcer, men 

udbyttet har også løftet den pædagogiske kvalitet. 

2. Der er kommet nogle fokuspunkter ud af KIDS 

1. Aktiv deltagelse i leg med fokus på inde områder 

2. Klargøring af legeområder 

3. Traditionsbundne lege 

4. IT og medier 

5. fordybende samtaler 

6. Positivt henvisningssprog 

i. Trivselsundersøgelse 2023  

1. Den starter i dag 1. marts  

2. Trivselsundersøgelse i forhold til personalet 

3. Håber på en høj svarprocent, sidste gang havde Amagerhylden 100% besvarelse 

7. Eventuelt 

a. Julefest1 December 

1. Der er input omkring tidspunktet – kl. 14 er meget tidligt for arbejdende forældre. Der 

er ønske om det skulle ligge senere. 

2. Der var afsat personale til at have fokus på de børn, hvis forældre der ikke var kommet. 

https://afs.aula.dk/kkfo/boernemiljoevurdering


3. Kl. 14-17 kunne være en mulighed fremover (1 time længere).  Det er svært at vente med 

opstart pga. børnene og logistisk kan det kun lade sig gøre med forældrehjælp. 

8. Næste møder den 1. juni og 25 september 2023 


